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Information till medlemmarna angående SellNets framtid 

Vid föreningens ordinarie årsmöte den 2023-04-20 togs beslut om att styrelsen skulle arbeta med inriktning att 
sälja föreningsnätet till Årjängs Nät. 
I beslutsunderlaget konstaterades bl. a. att SellNet står inför problem att få personer att intressera sig för att 
utveckla och administrera fibernätet i framtiden och styrelsen ser det ogörligt att fortsätta som idag. För 
komplett beslutsunderlag se www.sellnet.se under fliken Medlemsinfo, Årsstämmor och Protokoll. 
 
Vad har hänt sedan dess? 

En arbetsgrupp tillsattes för att driva frågan inom styrelsen. Efter att ha inhämtat information från andra 
fiberföreningar verksamma inom kommunen, som redan genomfört eller är på god väg att genomföra en 
försäljning av föreningsnäten, togs kontakt med Annelie Pettersson som är VD för det kommunägda Årjängs Nät 
AB. 
 
Varför Årjängs Nät? 

• Stark lokal aktör 
• För invånarnas bästa  
• Fiber till alla invånare 
• Öppet nät med många tjänsteleverantörer, även lokala 
• Efteranslutningar sker även vid enstaka beställningar 
• Stabil prispolitik styrd av förtroendevalda 
• Resultatet används i sin helhet för uppgradering och förnyelse 
• Hypermodernt nät och teknik 1 Gbit 
• Kommunikationsoperatör Mittnät i samverkan med övriga kommunala fiberbolag i Värmland med 

omnejd 
• Regionala/nationella affärer ökar förutsättningar för höjd driftsäkerhet som helhet i våra nät 
• Lokal serviceorganisation dygnet runt 

 

Hur påverkas SellNets medlemmar vid en försäljning till Årjängs Nät? 

Eftersom utbyggnaden av vårt föreningsnät hela tiden skett hand i hand med Årjängs Nät och det faktum att de 
redan äger stamnätet, innebär att ett övertagande av nätet sker sömlöst. Det betyder också att den tekniska 
kompetensen kring SellNets fibernät redan finns hos Årjängs Nät. 
 

• Ingen förändring i tjänster mot idag 
• Ingen omkoppling eller nya boxar 
• Serviceavgift för närvarande 50 kr per månad 
• Inget eget driftsäkerhetsansvar 
• En nätägare som har helhetsbilden 
• Nya anslutningsavtal för befintliga anslutningar måste tecknas i samband med överlåtelse 

 

Vad händer härnäst? 

Färdigförhandlat överlåtelseavtal mellan SellNet och Årjängs Nät AB är i stort sett klart.  
Huvudpunkterna i detta avtal redovisas i samband med kommande årsmöte 2024-04-14, då slutgiltigt beslut om 
försäljningen skall tas (kallelse skickas ut i mars). Beslutar stämman att sälja enligt redovisat avtal undertecknas 
detta och en överlåtelse kan ske omkring halvårsskiftet 2024. 
Därefter startar arbetet med likvidation av föreningen och ett eventuellt överskott i föreningen fördelas i 
enlighet med stadgarna. Likvidationsprocesser tar tid, men en målsättning är att den blir klar till årsskiftet 
2024/2025. 
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